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Møtetype: FAU  

 

Sted: Høvik Skole 

  

Dato og tid: 20.02.2024  

 

Deltakere:    

 

 

 

 Kopi sendes til: 

 

 

 

Neste møte: Ikke avklart, men før 17. mai.  

 

Dato:  

  

Sted:  

 

Innkalles: Senest 3 uker før møte. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Navn Representerer klasse: Tilstede 
(x/o) 

e-postadresse 

Anita Fossli Capellen 1.trinn X anitafossli@hotmail.com 

Helga Sophie Espedal 
Bocchetti 

2.trinn X hsebocchetti@gmail.com 

Christian Wallin Eek 3.trinn X ce@sba.no 

Linn Maurud Holm 4.trinn O linnmaurud@hotmail.com 

Marthe Madsgård 4.trinn X marthe.madsgard@gmail.com 

(Mangler representant) 5 trinn   

Ane Torkildsen 6.trinn X anetorkildsen@gmail.com 

Eirik Øyasæter 7.trinn X eirikoya@gmail.com 

Merete Flaten Lie 9. trinn X merete.flaten.lie@lifi.no 

Mette Barth Andersen 10.trinn X mette@barthandersen.no 

Kathrine Hjelmeset Kasserer X kathrinehjelmeset@gmail.com 

Thomas Hansen Rektor X thomas.hansen@lier.kommune.no 

Navn Rolle e-postadresse 

Thomas Hansen Rektor thomas.hansen@lier.kommune.no 
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Referat 
 

Post Beskrivelse Ansv. Frist 

0 Kommentar/innspill til protokoll fra forrige møte: 
 
Nytt punkt fra referent. Brukes fra neste møte.  
 

CE  

1 Godkjenning av møteinnkalling med agenda og valg av møteleder og referent 
 
Velkommen og godkjenning av møteinnkalling.  
Eirik Øyasæter som møteleder og Christian W Eek som referent.  
 

EØ  

2 Økonomi; status fra kasserer 
 

- Kasserer melder om at det er vanskelig å få inn regnskap fra 
arrangementer.  

- Det er ikke mottatt noe regnskap fra 17. mai arrangement i 2023. Det 
forventes ikke at blir levert inn. Det vil ikke bli purret på dette mer.  

- Det forventes at årets 17. mai-arrangører fører regnskap. Klassekontakter 
minnes på dette.  

- Kasserer kommer med forslag til enkelt regnskap som kan benyttes ifm. 
arrangementer. Det må etableres en rutine da FAU disponerer betydelige 
midler som det bør føres regnskap over.  

- 17. mai-arrangører har meldt ut at det kun vil bli mulig å benytte vipps ved 
årets arrangement. Det bemerkes fra FAU at det er mange barn som får 
kontanter fra foreldre, men også fra besteforeldre. Det anbefales derfor å 
etablere én kontantkiosk. Det anbefales også å sende ut informasjon 
gjennom flere kanaler for å informere om at det i all hovedsak vil måtte 
benyttes vipps til betaling i kioskene. Dette for å bidra til å redusere 
bruken av kontanter, og behovet for stor kontantbeholdning.  

 
 
Vipps FAU: 518652. Kasserer styrer konto.  
 

KH  

3 Arrangementer: 
a) Status 17. mai 

 
- Planlegging av årets 17. mai-arrangement er godt i gang. Foreldremøte blir 

avholdt 21. februar med hovedfokus på 17. mai og tildeling av oppgaver.  
- Det påpekes at det bør gjøres en tidlig befaring på skolen for å ha kontroll 

på arealer, tilganger og teknisk utstyr.  
- Uteleker er lokalisert i bomberom i kjelleren.  
- Ansvarlig på 3. trinn må sette i gang 1. og 5. trinn med deres oppgaver. De 

er ikke i gang med planleggingen.  
- Busser må også bestilles asap, da det er mange som skal ha busser på 17. 

mai.  
- FAU gir penger til gaver (inntil 10.000kr) 

 
 

b) Erfaringer juletrefest: 
 

- FAU har mottatt referat etter årets juletrefest. Mye positivt, men også en 

CWE     
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Post Beskrivelse Ansv. Frist 

del å forbedre. Det ble gitt god informasjon til foreldre, men informasjon 
ble ikke fulgt godt nok opp. Dette skapte en del stress i gjennomføringen. 
Det ble også beregnet noe dårlig tid.  
Vi tar med oss disse erfaringer og sørger for at vi ved neste års juletrefest 
avstemmer med arrangører en tid før arrangementet. Det bør gjøres opp 
en status for arrangementet i november (juletrefest holdes i januar). 
Premier er vanskelig å hente inn rett før jul. Bør hentes inn vesentlig 
tidligere.  

- FAU bevilger midler til innkjøp av ny nissedrakt. Kjøpes inn på Sørvangen 
(Konnerud) før neste års arrangement.  

 

4 Saker fra KFU 
a. Nye skolenettsider i kommunen – referatpublisering 

Eirik orienterte. Alle FAU har mottatt instruks på dette 23.02.24. Ført i referat som 
eget punkt. Rutinen heretter er at alle FAU og KFU-referat skal sendes fortløpende 
inn til kommene, som publiserer disse på kommunens skolenettsider.  
 

b. Evaluering retningslinjer turer og arrangementer i foreldrenes regi. 
Kort redegjort for at Eirik. Se punkt 8. Nye retningslinjer skal være på plass før 
skolestart august 2024. Kommunen har bedt FAUene gjennom KFU om å evaluere 
retningslinjenes første utkast fra 2023. Frist våren 2024. Eget punkt 8 om dette.  
 

c. Digital skole: Generelle tiltak i kommunen (oppfølgingsansvar –> KFU) 
Informasjon om dette fra Eirik. Kommunen har nå innført styring og begrensninger 
på iPadene og de har egne folk som jobber med dette. Det er også bestemt at man 
skal legge til rette for større andel skolebøker og konvensjonell lesing, skriving og 
læring. Men at det vil ta tid å få dette på plass. 
 

d. Digital skole: FAUene er ansvarlige for å følge opp lokale tiltak ved skolene 
(oppfølgingsansvar –> FAU gjennom SU) 

Ved Høvik ønskes det flere fysiske bøker. Lærere melder også om at de ønsker flere 
bøker. Også e-bøker. Høvik skole har en god prosess og innstilling til en nødvendig 
tilbakebalansering når det gjelder konvensjonell læring. Men ting tar tid, og man 
har ikke hatt den fremdrift som FAU iddelt sett hadde ønsket. FAU følger opp 
videre med skolen gjennom SU. 
 

e. Barnevernet ute i skolene 
KFU har spurt kommunen om lovhjemmel for dette med å ha utplasserte 
barnevernsfolk ute på skolene. Tilbakemeldingen fra kommunen er at 
statsforvalteren har godkjent tiltaket, og at det således vurderes som lovlig og 
akseptert. Fortsatt blandede meninger om dette temaet i FAU Høvik.  
 
 
 

EØ  

5 Natteravn 
Samarbeidet om natteravnordningen er ikke avklart i Lier. Høvik skole er positive til 
et samarbeid med andre skoler. Alle skoler har en forpliktelse her. KFU har tatt 
initiativ til samkjørt natteravn, men p.t. har ikke oppslutningen fra andre skoler 
vært god. I og med at det foreløpig ikke er tatt respondert noe særlig til slikt 
samarbeid er FAU Høvik tydelige på at Høvik skole skal planlegge og igangsette for 
å levere på sine forpliktelser i sine områder, uavhengig av andre skolers deltagelse.  
FAU kontakter frivillighetssentralen i Lier for en oppdatering på situasjonen.  
 

MFL  

6 Gjennomgang skolehelsetjenestetilbudet 
Besøk av Vibeke Ortun fra helsetjenesten for barn og unge, foreldre og gravide i 

VO  
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Lier kommune.  
- Informasjon om helsetjenesten. 
- Besøker skolene for å få/søke tilbakemeldinger.  
- FAU svarte ut en brukerundersøkelse fra helsetjenesten. Bemerkes at det 

for en del var utfordrende å svare utfyllende på mange av spørsmålene 
gitt respondentenes manglende kjennskap til tjenesten.  

 

 
 
 

7 

Saker fra SU 
- Støtte til foredrag. 
FAU er positive og vil støtte foredrag.  
Vi ser for oss en foredragsholder på mellomtrinnet og en på ungdomstrinnet.  
Vi gir rektor Thomas Hansen oppgaven å ta med teamet tilbake til elevrådet (SU) 
slik at de også kan komme med forslag til foredragsholdere.  
 
 

  

8 Saker fra kommunen; 
- Retningslinjer – Turer og arr. i foreldrenes regi. For Høvik aktuelt i forb. med 
Polen/Auschwitz 9. trinn: Ordningen skal evalueres ved det enkelte FAU for 
tilbakemelding til KFU april 2024. 
 
Det skal utarbeides nye retningslinjer for turer og arr. i foreldrenes regi.  I den 
forbindelse redegjorde rektor Thomas Hansen for skolens standpunkt i denne 
saken. Skolen anbefaler at 9. trinns-turen til Polen avvikles. Turen har utspilt sin 
rolle og det er svært få som velger å delta. Turen har også blitt svært dyr å delta på, 
og dermed bidrar til uheldig differensiering mellom elevene. 
I og med at dette er en foreldredrevet tur så kan den imidlertid ikke forbys. Skolen 
v/rektor Thomas Hansen har i samarbeid med FAU kommet frem til følgende 
retningslinjer som FAU Høvik spiller videre inn til Lier kommune via KFU: 

- Både skolen og FAU oppfordrer på det sterkeste at tur ikke arrangeres i 
privat regi.  

- Skolen vil ikke tillate bruk av skolens fasiliteter eller personell ifm. 
planlegging av slike turer.  

- Skolen vil ikke være noen infokanal.  
- Skolen vil ikke gi fri fra ordinære skoledager for å arrangere slike turer.  

 
Nye retningslinjer er ment å bli gjeldende f.o.m. 01.08.2024.  
 
Andre saker diskutert med rektor.  
Turer som ligger fast i skolens regi per d.d.:  

- 7. trinn drar på Leirskole.  
- 10. trinn besøker Utøya.  

 
Leirskolen er nå på Brennabu og arrangeres vinterstid. Det eksisterer et ønske om å 
flytte leirskolen til sommeren. Det er enklere og mindre utstyrskrevende å 
gjennomføre leirskole om sommeren. Skolen ønsker leirskole i høstferien.  
 
FAU anbefaler å ikke tilby elevene å kjøre i alpinbakken. Da unngår vi press på det 
økonomiske planet, og letter utstyrsbehovet i forb. med leirskoleoppholdet. Totalt 
koster en dag i alpinbakken med utstyr rundt 500kr.  
 

  

9 Skolens arealbruk – fordeling av klasser og trinn – spørsmål til rektor 
Det reises spørsmål om hvorfor 5. trinn er på modulbygget og dermed splittes fra 
resten av mellomtrinnet. Her redegjorde rektor for denne praksisen og de 
prioriteringer som er gjort. Det er en kabal med logistikken som skal gå opp.  
Ville det vært mer naturlig at 6. og 7. trinn var i modulbygget? FAU mener at 5. og 
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8. trinn ikke bør gå sammen så tett i modulbygget. Til det er forskjellen på trinnene 
for stor.  
FAU ber skolen fokusere på dette problemet til neste skoleår, og forsøke å få til en 
arealfordeling som setter klassetrinnene i fokus, i form av både inne- og utearealer, 
slik at man tilstreber å få til et naturlig skille mellom mellom- og ungdomstrinn, og 
at hensynet til elevene her skal gå foran andre mulige hensyn.  
 
 

10 Eventuelt 
 

- Det bør gjøres en opptelling av hva som befinner seg i FAUs skap på skolen 
(kjelleren).  

- Ingen eventuelle saker.  
- Ble det informert godt nok til klassekontakter på alle trinn at det var FAU 

møte og i så måte tid til å få inn saker? Gå opp rutine på dette på neste 
møte (innspill i ettertid fra referent).  

 

  

 Referat sendes til: marianne.heimdal@lier.kommune.no 
 
Referat blir lagt inn i kommunens skolenettsider. Referatene blir liggende både som 
egen lenke under hovedfanen «skole og barnehage» Blir også liggende under 
skolens egen fane «råd og utvalg». Der er det egen referatside.  

 1 uke 
etter 

møtet 
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